



STYREMØTE I MOSS IDRETTSLAG

PROTOKOLL: 6/2018-2019

Tid: Onsdag 29. august 2018 kl 19.15 - 21.00
Sted: Melløs stadion

Til stede: Øivind Røraas, leder
Anne-Britt Tollefsen, arrangement
Eva Nordqvist, idrett
Runar Sjøblom, økonomi
Lene Salvesen, infrastruktur
Astrid Skiri Refsdal, ungdomsrepresentant

Ikke til stede: Tuva Jacobsen (Bisitter ungdomsrepresentant)
Styremedlem marked (trukket seg etter årsmøtet)

Andre til stede: Ingen

SAKER:

Sak 1 Økonomi – status

Per dd har laget et overskudd i forhold til budsjett. Det er fremdeles noen passive medlemmer som ikke har betalt kontingent, Øivind tar kontakt med disse og spør pent om de fremdeles vil være medlemmer.

Stevnekiosken har også et overskudd, og forhåpentligvis vil det være tilfelle med de siste stevnene også.

Tøy – det ligger noe feilvarer på lager. Det må avklares om dette er betalt, og så få returnert det og eventuelt få en kreditnota. Aksjon: Lene

Kick-bokserne har ikke betalt husleie fra 1. juli. Aksjon: Øivind.

Sak 2 Idrett

- a) **Status UM** – 5 utøvere, Terje og Frode reiser med dem til Overhalla. Fly og leiebil fra Værnes. Grong hotell. Middag bestilt torsdag – lørdag.
- b) **Lerøy lekene** – 9 utøvere fra MIL på laget. De er påmeldt. Ingen ledere fra Moss, men Jørn er ønsket av kretsen på banen.
- c) **Trenersituasjonen** - kritisk. Veldig mange nye etter sommeren fører til at vi må innføre inntaksstopp. Legges ut på hjemmesidene. Aksjon Øivind.
Må få inn flere som kan hjelpe til. Tiltak: I første omgang foreldremøter hvor situasjonen legges fram i håp om at det er noen som kan bidra fast. Gjennomføre for

Friidrettsskolen og gruppe I tentativt i uke 38. Aksjon: Eva/ Anne Britt/ Øivind. Det må også gjennomføres foreldremøte for gruppe 3 og gjerne også for de eldste.

- d) Resten av sesongen inkl klubbmesterskap** – KM stafetter går som planlagt onsdag 5. sep. Karusellstevne 16. sep og klubbmesterskap 22. sep.
Øvelser Salming-karusell noe endret i forhold til 2017 – bl a 40 m for de yngste.
Klubbmesterskapet gjennomføres som en mangelkamp, 60 m, lengde og kule tom 12 år og 5 kamp fom 13 år; 100 m, 600 m, kule, lengde og høyde.
Anne Britt tar kontakt med kioskansvarlig for kiosk under Salming-karusell stevnet.
- e) Avslutning av sesongen** – kjøres som normalt på Malakoff. Sjekker med Lone om tilgjengelig 17. okt. Aksjon: Øivind
- f) Treningslokaler vinter 18/19** - vi har behov for Refsnes på onsdager. **Aksjon: Øivind**
Vi har fått tildelt Refsnes onsdager fra 16.30 – 20.00.

Sak 3 Infrastruktur

- a) Vask av klubbhus** – Ellen har hatt ansvar for dette, hun har nå flyttet. Astrid vurderer om hun har tid og mulighet, evt i samarbeid med Tuva. Aksjon: Lene
- b) Renhold kjeller** – her må det på plass en gruppe som kan ivareta dette. Det må jevnlig foretas kontroll og vask av utstyr, samt løpebane. Inntil videre tar Øivind seg av å holde løpebanen ren. Det må innskjerpes at utesko ikke brukes på løpebane og i styrkerom. Aksjon: Lene
- c) Klubbttøy** - Mye er solgt. Det må vurderes hva det er behov for, og bestilles inn slik at det er mulig å få det før jul (julepresanger). Avholde klubbttøy-kveld slik at levering kan skje før 15. desember (8 uker levering). Aksjon: Lene (+ Anne Britt).

Neste styremøte ble ikke fastsatt.

Moss, 2. september 2018
Eva Nordqvist
Referent